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Ter informatie

Kennis nemen van:
Toelichting op (gevolgd) proces en stand van zaken rondom de ontvangen bijdrage van €250.000,- van HVC 
naar aanleiding van de vierde set raadsvragen van Hart voor Medemblik van 22 augustus 2022 (Z-21-180419).

Naar aanleiding van de vierde set raadsvragen van Hart voor Medemblik van 22 augustus 2022 (Z-21- 180419) 
over het Boetje/ Oostwoud geven wij met deze informatienota een uitvoerige toelichting op het (gevolgde) 
proces en stand van zaken rondom de ontvangen bijdrage van €250.000 van HVC. Wij hebben vastgesteld dat 
onze eerdere beantwoording niet altijd consistent en juist verwoord is. Wij hopen dat met deze 
informatienota en met de beantwoording van de raadsvragen helderheid wordt gegeven en dat we, in 
afstemming met de dorpsraad Midwoud- Oostwoud en eventueel met u, verdere stappen kunnen zetten 
rondom de financiële bijdrage van HVC. 

Aanleiding Zonneweide Tripkouw
Sinds augustus 2020 levert de zonneweide Tripkouw, gelegen tussen de Tripkouw in Midwoud en de 
Oostwouder Dorpsstraat in Oostwoud, jaarlijks groene stroom op voor ongeveer 2000 huishoudens. De 
zonneweide bestaat uit ongeveer 16.000 zonnepanelen. Voor de aanleg van de zonneweide hebben wij in 
augustus 2018 aan het afvalverwerkingsbedrijf HVC een omgevingsvergunning en in januari 2020 een 
opstalrecht verleend voor de duur van 20 jaar met optie tot verlenging van twee maal 5 jaar. In het ontwerp 
was rekening gehouden met landschappelijke elementen die typerend zijn voor het Westfriese landschap. De 
zonneweide is bijvoorbeeld afgescheiden met sloten in plaats van hekken en er zijn vaarverbindingen, dijken 
en rietoevers aangelegd. Langs de zonneweide is een fiets-/wandelpad aangelegd en een brug over het 
water. Zonneweide Tripkouw is tot stand gekomen door (financiële) participatie. Van de inwoners nemen 118 
deel in het project door aanschaf van obligaties. Doordat de dorpsraad in een vroegtijdig stadium werd 
betrokken stemden de meeste inwoners in met het plan voor de zonneweide. Wij willen benadrukken dat wij 
trots zijn op dit unieke project. Dit project laat zien wat je kunt bereiken wanneer je lokale participatie een 
hoofdrol laat spelen bij de opwek van duurzame energie. 

Bijdrage van HVC
HVC heeft eenmalige bijdrage ter beschikking gesteld van (maximaal en in totaal) €250.000,-  conform de 
gemaakte afspraken tijdens de ontwikkeling van de zonneweide. Zoals in de brief van 18 februari 2020 van 
HVC staat aangegeven hebben verschillende organisaties, omwonenden en de gemeente toen aangegeven dat 
er wensen zijn om de vervallen ‘boet’ en het omliggende terrein op te knappen en een openbare en 
maatschappelijke functie te geven. Ook stond in de brief dat met deze eenmalige bijdrage de gemeente 
Medemblik hier een mooie invulling aan kan geven in overleg met betrokkenen uit de dorpen Midwoud en 



Oostwoud. In onze eerdere beantwoording zijn wij, ten onrechte, niet ingegaan op deze (expliciet) gemaakte 
afspraken die wel al voorafgaande aan de brief van HVC waren gemaakt. Zo is in het verslag van de 
projectgroep Zonneweide Midwoud van 22 januari 2020 vermeld dat HVC kan instemmen met het oormerken 
van een bedrag van € 200.000,- voor het voorterrein met varkensboet c.a.  en een bedrag van € 50.000,- voor 
de aanvullende landschappelijke inpassing, waaronder verlengen vaarverbinding en fietspad.  Verder is in het 
verslag opgenomen dat voor wat betreft het bedrag van €200.000,-  het geheel ten goede komt aan de 
dorpsgemeenschap Midwoud/ Oostwoud en dat de gemeente hier invulling aan zal geven na overleg met de 
dorpsraad en de oudheidkundige vereniging.

Uit het bovenstaande blijkt dat al in januari 2020 bekend was dat HVC zich kon vinden in het doel van 
€200.000,- voor het voorterrein met varkensboet c.a en het bedrag van €50.000,- voor de aanvullende 
inpassing, waaronder verlenging vaarverbinding en fietspad. 

Dit sluit aan bij hetgeen HVC in de latere mail van 25 november 2021 heeft aangegeven, namelijk dat het 
HVC gaat om besteding van geld aan een functie die recht doet aan de openbare en maatschappelijke functie 
op deze locatie. HVC heeft daarmee aangegeven dat het wat hen betreft ook een andere bestemming kan 
zijn dan behoud boetje.

Collegebesluit van 17 maart 2020 ((IV-20-07088).
In lijn met de gemaakte afspraken en de brief van HVC hebben wij op 17 maart 2020 besloten om:
a. een bedrag van € 50.000 voor de landschapselementen die de gemeente realiseert, in het bijzonder het 
doortrekken van de vaarroute vanuit het woningbouwplan Tripkouw naar het vaarroutenetwerk West-
Friesland en het doortrekken van het fietspad naar de Oostwouder Dorpstraat. 
b. het resterende bedrag van € 200.000 voor ontwikkeling van het voorliggende terrein met varkensboet en 
daartoe de dorpsraad Midwoud/Oostwoud met waar nodig ondersteuning van de gemeente een voorstel tot 
invulling ter goedkeuring van de gemeente te laten doen. 

Het collegebesluit had aanvankelijk een vertrouwelijk karakter, omdat ten tijde van het nemen van 
collegebesluit nog werd bezien of voor overhandiging van de cheque een persmoment kon worden belegd.
Door het uitbreken van de corona en de onzekerheid over het verloop van de corona (maatregelen) is 
uiteindelijk geen uitvoering gegeven aan een persmoment. Het collegebesluit heeft daardoor ten onrechte 
een vertrouwelijk karakter gehouden. Het besluit is gelijktijdig met de beantwoording van de raadsvragen en 
deze nota openbaar gemaakt en als bijlage bijgevoegd. In onze beantwoording van de eerdere raadsvragen 
van Hart van Medemblik hebben wij helaas het collegebesluit van 17 maart 2020 niet genoemd. Uit ons 
collegebesluit blijkt echter dat wij conform de eerder gemaakte afspraken met HVC over de besteding van 
het totale bedrag van €250.000,- hebben besloten.

Bestemming en besteding van het bedrag van €50.000 van HVC
Conform het collegebesluit van 17 maart 2020 hebben wij in lijn met de gemaakte afspraken met HVC 
€50.000,- euro toegevoegd aan de grondexploitatie Tripkouw ten behoeve van het doortrekken van de 
vaarroute vanuit het woningbouwplan Tripkouw naar het vaarroutenetwerk West-Friesland en het 
doortrekken van het fietspad naar de Oostwouder Dorpstraat. Deze landschappelijke inpassingen zijn 
inmiddels gerealiseerd.



We realiseren ons dat wij u niet formeel op de hoogte hebben gesteld over de bijdrage van €50.000,- 
Bij begrotingsoverschrijdingen die niet gedurende het jaar zijn voorgelegd aan de gemeenteraad is formeel 
sprake van onrechtmatigheid. De € 50.000,- is niet voorgelegd aan uw raad middels een besluit. 
De uitgave is in 2020 verwerkt en opgenomen in de jaarrekening 2020. Met het vaststellen van de 
jaarrekening 2020 heeft u formeel de uitgave gevalideerd en is de uitgave van € 50.000,- niet meer 
onrechtmatig. We hadden echter de raad expliciet moeten wijzen en mee moeten nemen in ons besluit om 
het bedrag van €50.000,- euro op te nemen in de grondexploitatie Tripkouw. 

Bestemming en besteding van het bedrag van €200.000 van HVC
Bij de resultaatbestemming van de jaarrekening 2020 is het bedrag van €200.000,- toegevoegd aan de reserve 
leefbare kernen. In de toelichting daarop wordt verwezen naar de Herfstnota 2020 waarin is aangegeven dat 
dit geld wordt besteed aan diverse werkzaamheden voor de herinrichting en het restaureren van het 
varkensboetje aan de Oostwouder Dorpsstraat. In de herfstnota 2020 stond verder nog het volgende vermeld: 
“Het boetje is van de gemeente en staat op instorten. Vanuit de omgeving is dringend verzocht om het te 
behouden vanwege het landschappelijke karakter. Het wordt daarom opgeknapt zodat het weer 25 jaar kan 
blijven staan. Wind en waterdicht met behoud van de oude materialen. Geschikt voor koude opslag. Er staat 
op dit perceel grond ook nog een historische boomgaard. Een en ander zal rustiek worden ingericht zodat dit 
unieke stukje Oostwoud behouden blijft. Mogelijk is er in de toekomst een andere invulling te vinden voor 
het boetje maar dat moet nog nader worden uitgewerkt door de diverse partijen die meewerken aan dit 
project (historische vereniging, dorpsraad).” Zoals aangeven is het bedrag van €200.000,- toegevoegd aan de 
reserve leefbare kernen. Dit betekent dat het de bevoegdheid is van de raad om middelen te onttrekken aan 
de reserve op een voorstel van het college. Er zijn nog geen middelen onttrokken aan deze reserve dus het 
volledige bedrag van €200.000,- is nog steeds beschikbaar. De bestemming van de reserve is nu gericht op 
behoud en restauratie van het boetje, maar kan, indien nodig in afstemming met u, eventueel ook voor 
andere activiteiten, die bijdragen aan de (leefbare) kernen Oostwoud/ Midwoud, ingezet worden.

Op grond van de Herfstnota 2020 en jaarrekening 2020 was de omschrijving van de bestemming van het 
bedrag van €200.000,- gericht op behoud boetje en inrichting van dit stukje Oostwoud. Een andere invulling, 
lees ander gebruik/ exploitatie zou dan iets voor de toekomst zijn. 

Relevante kaders 

Vastgoedobject De Varkensboet
De grond is in de jaren negentig aangekocht door de gemeente en de gemeente is eigenaar van zowel de 
grond als van het boetje. Het boetje zelf staat niet op de vastgoedlijst en er is daarom geen reservering voor 
onderhoud gedaan en is er geen onderhoudsplan voor opgesteld. Zoals gebruikelijk bij dergelijke bouwwerken 
is de houding van de gemeente steeds geweest dat de boet kan blijven staan zolang het niet instort of 
gevaarlijk wordt. Inmiddels is de boet gevaarlijk en staat er een hek omheen. 

Het Boetje heeft geen  monumentale status. De oorspronkelijke stolpboerderij waar het Boetje bij hoorde, is 
een tijd geleden gesloopt en vervangen door een nieuwe woonboerderij in een ‘stolpenstijl’. De naastgelegen 
boomgaard ligt er, net als het boetje, vervallen bij. 



Bestemmingsplan en grondbeleid. 
Het bestemmingsplan Tripkouw- Oost II en III uit 2008 is van toepassing en het perceel ter plaatse van het 
boetje heeft de bestemming ‘Groen’, met een aanduiding gebied wijzigingsbevoegdheid, en de 
dubbelbestemming archeologisch waardevol gebied. Op de plek van het varkensboetje is een bouwvlak 
opgenomen. De wijzigingsbevoegdheid houdt kort gezegd in dat op deze locatie een stolpboerderij ten 
behoeve van wonen en/ of huisvesting van bijzondere doelgroepen kan worden gerealiseerd. 

In de Kernvisie Leefbaarheidsplan Midwoud- Oostwoud ‘op weg naar ons paradijs’, zoals vastgesteld door de 
dorpsraad Midwoud- Oostwoud in december 2018, is inderdaad ook aangegeven dat overblijfselen die nu nog 
zichtbaar zijn zoals oude watertjes, dijkjes, vaarroutes, oude ontginningen, grafheuvel, boomgaarden en 
oude boetjes extra beschermd moeten worden. 

Proces en gesprekken met dorpsraad en historische vereniging.
Op 25 mei 2020 vond een eerste (ambtelijk) gesprek plaats tussen de gemeente, de  Dorpsraad Midwoud 
Oostwoud, hierna: DMO) en  de historische vereniging Midwoud Oostwoud (hierna: HVMO). Met elkaar werd 
afgesproken dat het gemeenschappelijk doel is dat het varkensboetje en de boomgaard behouden blijven 
voor Midwoud en Oostwoud. Tevens werd de intentie uitgesproken om dit met elkaar vorm te geven 
(participatie traject). Uitkomst van het gesprek was dat de varkensboet in stand moet blijven waarbij werd 
uitgegaan van een groeimodel, dus eerst de basis, casco van het gebouw op orde, en nog geen andere 
wijzigingen. Ook werd aangegeven dat de boomgaard behouden moet blijven. 

Op 31 augustus 2020 heeft een ambtelijk overleg plaatsgevonden tussen de gemeente, DMO en HVMO. Uit het 
verslag blijkt dat, gelet op het budget, het uitgangspunt voor het boetje nog steeds wind- en waterdicht is en 
dat het casco opgeleverd wordt voor koude opslag. Wel werd rekening gehouden met een mogelijke nieuwe 
functie in de toekomst waarbij dan loze leidingen en voorbereidingen voor isolatie gemaakt kan worden. Op 
basis van een calculatie in juni 2020 werden de kosten op ongeveer €106.000,- geschat. In de toekomst zou 
dan worden gekeken naar een functie als expositieruimte/ vergaderruimte/ educatieve ruimte of 
kinderboerderij. 

De lijn zoals besproken in het overleg van 25 mei 2020 en 31 augustus 2020 is ook de lijn zoals later 
opgenomen in de herfstnota 2020 en in de jaarrekening 2020. 

Na 31 augustus 2020 is echter niet helder welke gesprekken hebben plaatsgevonden en of er ontwikkelingen 
hebben plaatsgevonden. Op 22 september 2020 heeft een ambtelijk overleg met DMO en HVMO 
plaatsgevonden. Helaas beschikken wij niet over het verslag. Uit een mail van 4 februari 2021 van een 
ambtenaar aan onder andere de voorzitter van de dorpsraad blijkt dat met het vertrek van de projectleider 
en de beschikbare capaciteit het project "varkensboetje" een beetje stil is komen te liggen en wordt 
voorgesteld om een (digitaal) gesprek met betrokkenen in te plannen.

In februari en maart 2021 vinden weer gesprekken plaats waaruit blijkt dat de focus op exploitatie van het 
boetje is komen te liggen en niet, zoals in lijn met eerdere gesprekken en jaarrekening 2020, op behoud 
boetje. Zo wordt er onder andere ook gesproken over andere wensen zoals natuurspeeltuin, een langsteiger 
en verplaatsing van de boteninlaat. Conclusie van het gesprek van 10 maart 2021 was dat het geld van HVC 
ofwel aan het boetje ofwel aan een natuurspeeltuin kunnen besteden. In een vervolgoverleg zou hier verder 
over worden doorgesproken.



Een mail van 24 maart 2021 geeft verslag van een onlangs gehouden bijeenkomst (datum onbekend). Er is een 
verzoek ingediend om een hek om het boetje te plaatsen in verband met onveilige situatie. Tevens is 
gevraagd om een open calculatie met betrekking tot renovatie van het boetje met alle bijkomende kosten. Er 
was een plan gemaakt waarbij de varkensboet niet alleen gerenoveerd zou worden, maar ook uitgebreid werd 
aan de achterzijde met meerdere ruimtes voor expositie, met een beloopbare verdieping, natte cel, isolatie 
en nutsvoorzieningen. Hiervoor werd in opdracht van HVMO en Dorpsraad door een architect een 
bouwtekening gemaakt om inzicht te krijgen in wat precies nodig is voor dit plan. De kosten hiervoor 
(ongeveer 4000,- euro inclusief BTW) zijn door de gemeente betaald.  Naar aanleiding van het verzoek heeft 
de gemeente een offerte opgevraagd bij een aannemer. Uit de kostenraming van deze aannemer van 21 mei 
2021 worden de herstelkosten en inrichting van de boet geschat op ongeveer bruto raming exclusief BTW 
€155.134,20 en netto raming op € 138.250,-. De kosten voor het opstellen van de offerte heeft de gemeente 
ook betaald. 

Aanvullend op de tweede offerte is door de gemeente in beeld gebracht wat verder nodig is voor bijkomende 
werkzaamheden indien zou worden gekozen voor de uitgebreide verbouwing van het boetje met exploitatie. 
Deze raming kwam uit op € 270.000,00 incl. BTW. In deze kosten waren bijvoorbeeld ook kosten voor 
heiwerkzaamheden meegenomen. 

Ook is op 1 april 2021 is een archeologisch quickscan ontvangen van Archeologie West Friesland. Op verzoek 
van de gemeente is gekeken naar het aspect archeologie met betrekking tot de mogelijke ontwikkeling van 
het terrein waarop het boetje is gesitueerd. Er werd onder andere aangegeven dat de bestaande schuur 
dateert uit 1876 en waarschijnlijk licht is gefundeerd en dat hieronder nog goed geconserveerde 
archeologische resten aanwezig kunnen zijn. Over de gierkelder wordt aangegeven dat ter plaatse het 
bodemarchief reeds is verstoord en dat vanuit archeologisch oogpunt het dan ook geen bezwaar is om de 
gierkelder te verwijderen. Voor renovatie of sloop van het boetje zal waarschijnlijk geen nader archeologisch 
onderzoek nodig zijn. Voor bodemroerende plannen groter dan 100 m2 zullen is mogelijk nader archeologisch 
onderzoek vereist. 

Uit een mailwisseling met de voorzitter van de dorpsraad van 23 juni 2021 blijkt dat nog werd onderzocht of 
herstel van het boetje een realistische en wenselijke optie is. En dat een mogelijke vervolgstap is dat de 
voorzitter van de dorpsraad met inwoners nadenkt over passende alternatieven. 

Helaas zijn er geen gespreksverslagen of mailwisselingen te vinden van de periode juli 2021 tot en met 
januari 2022. Uit een mail van 22 februari 2022 aan de voorzitter van dorpsraad en Oudheidkundige 
vereniging Oostwoud wordt door ons gevraagd om een schriftelijk standpunt of reactie over een 
exploitatieplan van het Boetje. Op 22 februari 2022 ontvingen wij een verklaring dat er is gekeken naar de 
mogelijkheid om het Boetje te behouden en te restaureren, maar dat dit niet is gelukt. 

Op 23 februari 2022 wordt hierover in de raadscommissie de volgende actieve informatie gegeven door 
wethouder Fit: 
“Opnieuw is er gekeken naar de mogelijkheid het Boetje te behouden en te restaureren. Dit is niet gelukt. Bij 
verklaring op 9 februari 2022 heeft het bestuur van de Oudheidkundige vereniging Oostwoud Midwoud te 
kennen gegeven een restauratie en exploitatie van Het Boetje niet van de grond te krijgen. Dit in verband 
met de staat van het Boetje, de daarmee gepaard gaande restauratie en het ontbreken van voldoende 
financiële middelen. Ook oproepen voor vrijwilligers leidden niet tot het beoogde resultaat. Gelet op de 
omschreven situatie hebben zij als bestuur moeten besluiten dit project los te laten. De dorpsraad Midwoud -



Oostwoud ondersteunt dit. De dorpsraad buigt zich samen met de verenigingen en inwoners over een 
alternatief voorstel voor de besteding van de HVC gelden. Dat wordt vervolgens met de gemeente besproken 
en indien nodig – er heeft al eerder overleg plaatsgevonden over een andere invulling – met HVC.”

Op 17 maart 2022 heeft er een bezoek plaatsgevonden van de monumentenloods van de provincie aan het 
boetje in aanwezigheid van onder andere de voorzitter van de HVMO en de voorzitter van de dorpsraad 
Midwoud- Oostwoud. In zijn mail 7 april 2022 geeft hij als bevindingen dat het boetje nog een gedeeltelijk 
bijzondere zij- en voorgevel heeft maar dat de historische waarde niet goed door hem in te schatten is. Dit 
zal door een bouwhistoricus gedaan moeten worden. Hij heeft als suggestie aan de voorzitter van HVMO en 
aan de voorzitter van de dorpsraad meegegeven om de oude muren als een soort van ruïne in het gebied op 
te nemen zodat het verhaal achter het boetje overblijft. 

De gemeente heeft aan de Dorpsraad gevraagd opnieuw te inventariseren welke alternatieven er vanuit de 
bewoners werden gezien. Naar wij begrepen hebben is er naast de aangereikte suggestie van de 
monumentenloods toen ook gesproken over de aanleg van een natuurspeeltuin, een aanlegsteiger voor 
bootjes, een uitgebreide fruitboomgaard en een educatief centrum. Een nieuw initiatief naar aanleiding 
hiervan is niet ingediend. Uit een gesprek met de wethouder Broeders op 8 december jongstleden met de 
voorzitter van de dorpsraad lijkt er toch veel draagvlak te zijn voor behoud van de twee oude muren van het 
boetje. 

Gesprek van 8 december 2022 en vervolgproces
Op 8 december 2022 heeft er tussen de wethouder de heer Broeders en met de voorzitter van de dorpsraad 
Midwoud- Oostwoud weer een verkennend gesprek plaatsgevonden.  Dit omdat het college veel waarde hecht 
aan het vinden van een mooi maatschappelijk initiatief voor de bijdrage van HVC.

In dit gesprek is het boetje uiteraard weer onderwerp van gesprek geweest. Voor de optie behoud boetje met 
exploitatiemogelijkheden is, zoals ook is gebleken, het budget van €200.000,- in ieder geval niet toereikend 
en is er ook geen draagvlak (meer) voor. Voor de variant behoud van het boetje met koude opslag lijkt ook 
geen tot weinig draagvlak te zijn volgens de voorzitter van de dorpsraad. Wel zou er veel draagvlak zijn voor 
behoud van de oude historische elementen van het boetje en dan specifiek het behoud van de originele zij- 
en voorgevel. De niet -historische elementen zouden dan worden verwijderd/ gesloopt. Naast behoud van de 
twee historische muren bestaat ook de wens om de boomgaard op te knappen en eventueel uit te breiden 
met fruitbomen, het plaatsen van een bankje en een hekwerk. 

We hebben afgesproken met de voorzitter van de dorpsraad dat in de eerstvolgende dorpsvergadering deze 
optie van behoud historische muren wordt besproken om te bevestigen dat er draagvlak voor dit initiatief is 
vanuit de dorpsraad. Voor wat betreft de totaalkosten van deze optie van behoud muren hebben wij 
afgesproken dat de gemeente een nieuwe offerte zal laten opstellen waarbij ook de kosten voor het plaatsen 
van een hekwerk, bank en opknappen boomgaard inzichtelijk worden gemaakt. Daarna zullen wij met de 
dorpsraad eventueel opnieuw om de tafel gaan om een schetsontwerp te bespreken. Ook zullen we dan, als 
er nog een bedrag van het bedrag van €200.000,- resteert, andere mogelijke aangedragen maatschappelijke 
initiatieven bespreken. Dit alles onder voorbehoud van een raadsbesluit omdat u immers het bevoegde orgaan 
bent om de middelen, opgenomen in de reserve leefbare kernen, vrij te geven. Doorgaans rapporteren wij 
financiële afwijkingen via de reguliere P&C cyclus, maar in dit geval zullen wij u een apart raadsvoorstel 
voorleggen over het vrijgeven van middelen.



Overigens wordt er met enige regelmaat interesse getoond in dit perceel. Het gaat dan vaak om initiatieven 
die een bestemmingsplanwijziging vragen. Gelet op de (mogelijke) strategische waarde van de grond vinden 
wij het van belang om samen met u de strategische richting te bepalen, voordat wij uitspraak doen over 
planologische haalbaarheid van initiatieven. Dit geldt overigens niet alleen voor de grond waarop het boetje 
is gesitueerd, maar ook voor andere gronden die in het bezit zijn van de gemeente Medemblik. Wij zijn 
daarom bezig met het opstellen van een nota grondbeleid die uiteindelijk ook door u vastgesteld dient te 
worden. 

Aanleiding
Door Hart voor Medemblik zijn voor de vierde keer raadsvragen gesteld over dit onderwerp. Een van de 
vragen omvat een verzoek voor een informatienota voor de Raad.

Kernboodschap 
 Naar aanleiding van de vierde set raadsvragen van Hart voor Medemblik van 22 augustus 2022 (Z-21- 180419) 
over het Boetje/ Oostwoud geven wij met deze informatienota een uitvoerige toelichting op het (gevolgde) 
proces en stand van zaken rondom de ontvangen bijdrage van €250.000 van HVC. Wij hebben vastgesteld dat 
onze eerdere beantwoording niet altijd consistent en juist verwoord is. Wij hopen dat met deze 
informatienota en met de beantwoording van de raadsvragen helderheid wordt gegeven. Op 8 december 2022 
heeft een gesprek met wethouders Broeders en de voorzitter dorpsraad plaatsgevonden waarbij de optie van 
behoud van twee authentieke muren van het boetje als nieuw initiatief werd benoemd. De dorpsraad moet 
nog bevestigen of hiervoor ook daadwerkelijk draagvlak bestaat. Daarna zal er een vervolggesprek 
plaatsvinden. 

Consequenties
Niet van toepassing.

Communicatie
Voorlopig niet van toepassing.

Vervolg
De optie van behoud twee originele muren van het boetje in combinatie met opknappen boomgaard, het 
plaatsen van een bankje en hekwerk wordt in december 2022 in de dorpsraad besproken. Daarna vindt een 
vervolggesprek plaats met de wethouder. Een eventueel voorstel met schetsontwerp zal uiteindelijk aan de 
raad worden voorgelegd ter besluitvorming. Dit geldt ook voor andere initiatieven.
 
Bijlagen

1. Collegebesluit IV-20-07088 van 17 maart 2020


